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به من گفتند موشک بیاور نه چیز دیگر!

محسن رفیق دوست با بیان اینکه  یکی از معدود افراد در ایران است که امام موسی صدر را خوب می شناسد گفت: سال ٦٢ بود که من وزیر شدم. یک سال بود که به لیبی نرفته بودم. لیبی و سوریه از من به عنوان 
وزیر دعوت رسمی کردند. وقتی خواستم به لیبی بروم، همه بزرگان مملکت به من گفتند حاج محسن برو موشک بیاور، از من چیز دیگری نخواستند. رفیق دوست با بیان یانکه من می خواهم سربسته حرف 
بزنم افزود: من رفتم موشک آوردم. وقتی موشک آوردیم، آقای هاشمی رفسنجانی که فرمانده جنگ بود، گفت حاج محسن تو با این کارت به اسلام و مسلمین عزت دادی. وی با بیان اینکه من می خواهم 
خیلی عریان صحبت کنم، چون از طرف اقوام صدر متهم هستم که کم کاری کرده ام اظهار کرد: حتی آقای فیروزان، داماد امام موسی، در جلسه ای علیه من صحبت کردند که من چند دفعه ایشان را دیدم 

اصلا به روی خودم نیاوردم. اگر من در آن سفر که رفتم موشک آوردم، قضیه امام موسی صدر را بیان می کردم، موشک نمی آوردم. رفیق دوست با تاکید بر اینکه آن روز برای کشور موشک مهم بود 
افزود: چرا؟ چون آن زمان اگر فرض کنیم جمعیت ایران ۶۰  میلیون نفر بود، ۶۰  میلیون عاجز شده بودند. در تهران هیچ کسی در منزلش نمی توانست بند باشد. در آن مقطع جنگ و دفاع اولویت 

داشت. ولی هیچ گاه هیچ کدام از مسئولان از امام، رئیس جمهور، رئیس مجلس و امثال ما غافل از قضیه امام موسی صدر نبودیم.

پیشنهاد تعویض خانه با قبر
عباس جدیــدی عضو کمیســیون حقوقی 
شورای شــهر تهران پیشــنهاد عجیبی در 
خصوص واگذاری خانه بــه جای قبر بیان 
کرد. جدیدی با اشــاره بــه بازدید اخیرش از 
منطقه 2۰، گفت: متاســفانه طرح تعریض 
حرم شاه عبدالعظیم حسنی نیمه کاره مانده 

و مردم به دلیل کمبود اعتبار با مشکل مواجه هستند و این در حالی است که 
قبر در حرم حضرت شاه عبدالعظیم حدود یک یا دو میلیارد تومان به فروش 
می رسد و این در حالی است که قبور به صورت پنج یا شش طبقه حفر می شوند 
و برخی از سکنه اطراف حرم پیشنهاد دادند که به جای خانه هایشان به آنها قبر 
داده شود و این در حالی است که اصلا پولی در میان نیست و مردم مایلند در 
عوض ارائه خانه هایشان، قبر دریافت کنند و پیشنهاد می شود در این زمینه 

و برای حل مشکلات مردم کمیته ای در شورا و شهرداری تشکیل شود.

مثل تراکتور از روی خبرنگار رد شدم!
نــادر قاضی پور کــه روز یکشــنبه خبرنگار 
روزنامه ایران را در لابی مجلس مورد ضرب 
و شتم قرار داده بود، امروز درباره این اتفاق 
بیان کرد: من روز یکشنبه با سرعت به دیدار 
مردمی راهی بودم. چنــد نفر از خبرنگاران 
عزیز به ســمت من آمدند و به سوالات چند 

نفر از آنها پاسخ دادم اما یکی از آنها با سماجت سوال بد می کرد. واکنشی به 
شوخی از سوی بنده نسبت به این خبرنگار صورت گرفت، اما باز با این حال 
بنده با ســرعت و مثل تراکتور از هرچه ســر راهم بود، رد شدم تا به کارهای 
دفترم برســم. وی ادامه داد: من به اصحاب رســانه و خبرنــگاران احترام 
می گذارم و همیشه موضوع مسکن وام و درمان خبرنگاران را پیگیری کرده 
و می کنــم و مدافع گردش آزاد اطلاعات هســتم. از همه همکارانی که در 

این باره اظهار نظر کردند، تشکر می کنم.

کار شورای عالی سیاستگذاری تمام شده
حــزب  دبیــرکل  کبیــان  کوا مصطفــی 
مردم ســالاری دربــاره ســازوکار جدیــد 
ری  ا ســت گذ سیا لــی  عا ی   را شــو «
اصلاح طلبــان«، گفت: معتقدیم کار این 
شــورا به پایان رسیده است. شورای عالی 
سیاســت گذاری بــرای انتخابات مجلس 

دهــم بــود و حال کــه انتخابات مجلس دهم تمام شــده بایــد یک فکر 
جدیــد برای انتخابات ســال بعد کــرد. کواکبیان با بیــان اینکه هدف ما 
این اســت که »شــورای هماهنگی جبهه اصلاحات« که شامل احزاب 
اصلاح طلب اســت، تقویت کنیم و احزاب تصمیم گیری کنند، گفت: ما 
با حضور چهره های شــاخص برای تصمیم گیری مخالف نیستیم و باید 
از آنها هم اســتفاده کرد، اما محور تصمیم گیری باید احزاب و »شورای 

هماهنگی جبهه اصلاحات« باشد.

بسیاری از اصلاح طلبان 
سکولار بودند

آیت الله صادق آملی لاریجانی رئیس قوه قضائیه 
در هفدهمین همایش ســالانه ســازمان بســیج 
اســاتید که با عنوان همایش اقتصاد مقاومتی در 
جایگاه قدرت بین المللی جمهوری اســلامی در 
سالن صبای شهر مشــهد برگزار شد خاطرنشان 
کــرد: نــگاه توحیــدی در تمــام شــئون فردی و 
اجتماعــی ما تاثیر عمیقــی دارد البته این تاثیر در 
صورتی اســت که نگاه توحیــدی را با عمق قرآنی 
بپذیریم آنــگاه تاثیرش در بحــث اقتصاد، روابط 

دیپلماســی و فرهنگ مشخص می شود.
رئیس قوه قضائیه تاکید کرد: بسیاری از افراد که 
در دوره اصلاحات آمدند و از سکولاریســم دفاع 
می کردنــد قانون اساســی را قبول نداشــتند زیرا 

قانون اساســی ما بر مبنای نگاه توحیدی است.
وی افزود: در اوایل سوره حدید می گوید خداوند 
اول اســت آخر اســت ظاهــر و باطن اســت، ما 
بــه این هــا اذعان داریم ولــی آیا دلمــان به این 
گر انســان موحد با  حقیقت تســلیم شده است؟ ا
چنین نگاهی باشــد این انســان از قدرت دنیایی 
نمی ترســد زیرا همه چیز را در قــدرت حق تعالی 

می داند.
آملی لاریجانی خاطرنشــان کرد: انســان مطیع 
حــق تعالــی از هیــچ قدرتــی نمی ترســد اولیای 
خداونــد از چیزی خــوف ندارند، انســان با نظام 
توحیــدی از آمریــکا و قدرت هــای اســتکباری 

نمی ترسد.
رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه انســان موحد در 
مسائل اقتصادی چشمش به آمریکا و اروپا نیست 
گفت: مقام معظم رهبری در رابطه با برجام گفتند 
که من اعتقادی ندارم که کشــورهای ســلطه گر 
اهل وفا باشــند بلکه انسان موحد اینگونه است.

وی افــزود: مقــام معظــم رهبــری فرمودنــد 
نبایــد نگاهمــان به دســت آمریکا و اروپا باشــد 
بایــد بــه خودمــان متکــی باشــیم، رهبــری به 
مدیــران تاکیــد می کننــد کــه نگاهتــان فقــط 
 بــه خودتــان باشــد، انســان موحــد از تحریــم 

نمی ترسد.
آملی لاریجانی گفت: ما نمی گوییم انسان موحد 
فقط ذکر بگوید و مذاکــره نکند بلکه باید مذاکره 
کنیم و تعامل داشــته باشــیم ولی نباید نگاهمان 
این باشــد کــه رزقمــان را آنها می دهنــد، باید به 
گر این گونه شــد که با  خودمــان متکی باشــیم، ا
خــدا از هیــچ چیز نترســیدیم آمریکا چــه غلطی 
 می تواند بکند؟این تفســیر فرمایش امام خمینی 

است.
وی با بیان اینکه علم خالی از ارزش نیســت گفت 
در حال حاضر در فلســفه علم برخی فیلســوفان 
این حرف را باور ندارند حتی زمانی عده ای داشتند 
این حرف را بــه ما قالب می کردند که اقتصاد یک 
علــم اســت و علم بی طرف اســت و نباید آن را با 

سخنانی ارزشی ترکیب کنیم.
وی افزود: در دولت اصلاحات برخی مشــاوران 
اقتصــاددان 5۰۰ صفحــه در رابطــه با توســعه 
اقتصــاد به دولــت تحویل دادند و در بخشــی از 
گر بخواهیم توســعه اقتصادی در  آن آوردند که ا
کشور رخ دهد باید بحث ارزش ها را کنار بگذاریم.
وی عنــوان کــرد: باید تاثیــرات نــگاه توحیدی 
شــکافته شــود تا کســی نگویــد ما ســکولاریم و 
قانــون اساســی را قبــول داریم، چنیــن افرادی 
دروغ می گوینــد زیرا قانوان اساســی بــر مبنای 
توحید اســت و نگاه توحیــدی و تاثیراتش بر تمام 

عوالم وجود دارد.

خبر آنلاین نوشت: چرا »تردید« روحانی برای کاندیداتوری در سال۹۶ تمام شد؟
این روزها صدای نجواها بلندتر شده است، نجواهایی که از تمایلات بخش قابل توجه و البته اعتدالی جریان اصولگرا و اصلاح طلب برای 

ماندگاری حسن روحانی در پاستور برای 4 سال دیگر حکایت می کنند.

 ایسنا نوشت: هاشمی و روحانی: تکرار خرداد۹۲ در اردیبشهت۹۶
اتحاد »اعتدال گرایان، اصول گرایان میانه رو و اصلاح طلبان« می تواند روحانی را برای بار دوم راهی پاستور و نهاد ریاست جمهوری کند. 

این طیف ها هر چند با همدیگر اختلافاتی دارند ولی در یک چیز متفق القول اند: کشور توان تحمل سوء مدیریت ها، کجروی ها، تخریب ها 
و تحریم های جدید را ندارد.

 فارس نوشت: پرونده واکاوی »نفوذ« در بدنه حاکمیت
واکاوی سیر نفوذ در لایه حاکمیت که دارای مراکز تصمیم گیری و تصمیم سازی برای حرکت ملت و دولت است؛ بستر مناسبی را برای 

درک مولفه های نفوذ، چگونگی نفوذ و تبعات آن برای جلوگیری از آن فراهم می سازد.

 مرصاد نیوز نوشت: وعده "عذاب" پس از برجام در چارچوب سیاست چماق و هویج برای انتخابات
برآورد غلط ماجرا اینجاست که او کاملا تحت تاثیر سبک مذاکره آمریکایی ها که برای کاخ سفید برجام را به ارمغان آورده است با مردم 

سخن می گوید.

عکس روزسایت نگار

همایش بانکداری 
اسلامی روز سه شنبه با 
حضور محمدباقر نوبخت 
رئیس سازمان برنامه و 
بودجه و ولی الله سیف 
رئیس کل بانک مرکزی 
در سالن اجلاس سران 
برگزار شد.

خبرنامه
سه شــنبه 9 شــهریور ماه 1395

دلار به مثابه »شاه« و »صدام« 
نجات بشریت از دست دلار از رزم مجاهدین حماس و حزب الله مهم تر است

ســردار محمدرضا نقدی رئیس ســازمان بســیج مســتضعفین گفت: باید به 
تجربه های جهانی در زمینه اقتصاد پیشــرفته توجه کنیم و ببینیم کشورهای 
صنعتی چه کرده اند، آنها برای گذار از اقتصاد ضعیف و پیش پا افتاده به سمت 
اقتصاد صنعتــی جهاد مضاعف کردند، همه آنهایی که می گویند ما می توانیم 
دست مان را در جیب مان بگذاریم و به اقتصاد مقاومتی برسیم، دروغ می گویند، 
آنهایی که می گویند باید روابط اقتصادی ایجاد کنیم تا پیشرفت کنیم این جمله 
علمی نیست، کشورهایی که چندین سال درب کشور را به تمام واردات بستند 
و کارمندان اداری شــان با کمترین هزینه پیاده ســر کار رفتند و 1۶ ساعت کار 
کردند و 8 ســاعت حقوق گرفتند توانستند گذار کنند، تاریخ صنعتی شدن هر 

کشور پر از اقدامات جهادی و فداکارانه است.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین دوری از سیاست زدگی را نخستین قدم برای 
پیشــبرد اقتصاد کشور دانســت و عنوان کرد: باید اقتصاد را از وجه المصالحه 
شــدن برای شــعارهای انتخاباتی نجات دهیم، یکــی می گوید من 1۰۰ روزه 
مشــکلات را حل می کنم. یکی می گوید یارانــه را افزایش می دهم، اقتصاد را 

باید از این ها نجات دهیم. اقتصاد باید بر مبنای علم باشد.

نفوذی ها می خواستند ایران شیخ نشین شود
نقدی عنوان کرد: نفوذی ها می خواستند ایران را به سمت شیخ نشینی وابسته 
به فروش نفت خام و یک کشور بی آینده پیش ببرند و ولایت فقیه تحقق اقتصاد 
مقاومتی برای دســتیابی به یک اقتصاد صنعتی پیشــرفته را از ما می خواهند، 
ما اقتصاد صنعتی پیشرفته را می خواهیم یا یک اقتصاد شیخ نشین مفت خور؟ 
اگر اقتصاد صنعتی پیشــرفته را می خواهیم اوضاع تمام کشورهایی که به این 

اقتصاد رسیده اند روشن است.
نقدی گفت: با سرنوشــت و تاریخ کشــور بازی نکنیم، چرا اقتصاد شده است 
یارانه سیاســت خارجی؟ چه کسی گفته است که اگر به مقاومت کمک نکنیم 

اقتصاد مان شکوفا می شود؟ ما اگر به مقاومت کمک نکنیم امنیتی نداریم که 
بتوانیم کارخانه ها را فعال کنیم. یعنی مقدمه اولیه اقتصاد که امنیت است، نیز 
وجود نخواهد داشــت. وی اضافه کرد: اینگونه نیست که بگوییم اینها هزینه 
است، امنیت سرمایه است و برای هر پیشرفتی امنیت باید باشد ولی این تصور 
را در مــردم به وجود آوردند که نباید برای مقاومت هزینه کنیم که این مســائل 
فقط شــعار اســت. وی ادامه داد: اقتصاد مقاومتی باید یک مسئله فراجناحی 
باشــد زیرا این بحث فراتر از مســائل سیاســت بازی و جناحی است و ما باید به 

صورت علمی به آن بپردازیم و به نتیجه علمی آن پایبند باشیم.
به گفته وی علم به ما می گوید که خام فروشــی نفت معارض اقتصاد مقاومتی 
اســت. ولی ما خام فروشی را انجام می دهیم و اسمش را هم اقتصاد مقاومتی 
می گذاریم و افتخار می کنیم، می گوییم الحمدالله که نفت بیشتری را فروختیم. 

در حالی که باید بگوییم استغفرالله.
نقدی ادامه داد: نباید هر کســی در اقتصاد مقاومتی وعده شیرین تری بدهد و 
نتواند آن را عملی کند و مشکلات باقی بماند زیرا این مسئله بسیار جدی است.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین اظهار داشت: در قرارداد AFTF موسسه ای 
که مبارزه با پولشــویی را نظارت می کند باید بگوییم که با بانک ها و شــرکت ها 
که تحریم هســتند، کار نمی کنیم و مؤسسات خودمان تحریم را شروع کنند و 
بگویند ما با شــما معامله نمی کنیم زیرا تحریم هستیم. درحالی که سپاه، صدا 

و سیما و شرکت های پیشروی فناوری ما تحریم هستند.

بر فرض که گشایش دلاری ایجاد کردیم، چه اتفاقی می افتد؟
وی افزود: بر فرض که امتیازاتی را دادیم ولی مقام معظم رهبری فرمودند که 
امتیاز نقد نباید در برابر امتیاز نســیه بدهیم. این حرف را باید گوش کرد. حرف 
ولی امر اســت. بر فرض تصورات ما درســت بود و امتیازاتی را دادیم آیا اقتصاد 
مقاومتی اتفاق می افتد؟ بر فرض که گشــایش دلاری ایجاد کردیم چه اتفاقی 

می افتد؟ اینکه هر لحظه بتوانند ما را تحریم کنند که اقتصاد مقاومتی نیست.
نقدی اضافه کرد: بر فرض موسسات تحریم شده را منحل کردیم و حتی افراد 
تحریم شده را زندانی کردیم و دل آمریکا هم خنک شد. ایا این اقتصاد مقاومتی 
است؟ به جای اینکه ۶ سال از اواسط دولت قبل تاکنون به دنبال گشایش دلاری 
هستیم اگر به دنبال حذف دلار از اقتصاد جهانی می دویدیم تاکنون حذف شده 
بود، امروز بسیاری از کشورها هم درد ما هستند و از دست دلار عاجز و ناراحت 
هستند، امروز نجات بشریت از دست دلار از رزم مجاهدین حماس در فلسطین 

و حزب الله در لبنان مهمتر است، این اقتصاد مقاومتی است.
وی افزود: همه می گویند راه چاره اقتصاد، مردمی شدن آن است، امام خمینی 
)ره( در فضایی که تفکرات سوسیالیستی در آن تاثیر داشت، بارها فرمودند که 

اقتصاد باید مردمی شود. چه کسی باید اینها را کاربردی کند؟
وی خطاب به اساتید دانشگاه گفت: مسائل را کاربردی کنید، باید صدها مقاله 
درباره حذف دلار نوشــته شــود حتی همایش گذاشته شود، این هم یک شاه و 

صدام است که باید از میان برداشته شود.
وی با بیان اینکه مسئله انضباط اقتصادی نیز بسیار اهمیت دارد، تاکید کرد: 
ممکن نیســت یک اقتصاد بدون انضباط اقتصادی و حســاب و کتاب شکوفا 
شــود، یک انضباط بسیار ســخت گیرانه باید بر اقتصاد اعمال شود. ما باید در 
مورد مســائل گمرک، قاچاق و گردش های مالی آزاد بســیار جدی باشیم ولی 
به دلیل اینکه این بحث ها را سیاســی و انتخاباتی می کنیم تمام مسئولان که 
میخواهند رای بیاورند می گویند ما به حســاب های مردم سرک نمی کشیم. در 

حالی که باید در گردش های مالی اشراف باشد.
نقــدی اضافــه کرد: ما برای اداره دولت اســلامی ســندی محکم تــر از نامه 
امیرالمومنین به مالک اشتر نداریم که امام فرمودند ما نباید با مردم سخت گیر 
باشــیم و با کارگزاران نرم بلکه باید بر عکس باشــد. در حالی که ما 18۰درجه 

خلاف این مسئله موضع می گیریم.

آمارهای تکان دهنده وزارت کار؛ 150هزار کودک دچار سوءتغذیه اند
معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و امور اجتماعی گفت: طبق آمار 15۰ 
هزار کودک دچار سوء تغذیه در کشور وجود دارد که ۶۰ هزار نفر تحت پوشش 
و ۹۰ هزار نفر تحت پوشــش نیســتند. احمد میدری یادآور شد: در سال 85 از 
هر 8 ازدواج 1 طلاق را شاهد بودیم اما امروز از هر 4.5 ازدواج 1 طلاق داریم.
میدری افزود: روند افزایش اعتیاد و کاهش سن ابتلا به آن نگران کننده است 
و از طرفی عامل شیوع بیماری ایدز نیز از روابط جنسی به اعتیاد رسیده است.
وی تاکید کرد: با تحقیقات انجام شده 2۰ درصد از معتادین دارای شغل هستند 

بنابراین نمی توان بیکاری را عامل اصلی اعتیاد دانست.

بین 50 تا 150 هزار کودک بدون کارت هویت
معــاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و امور اجتماعی با اشــاره به وضعیت 

کودکان در جامعه و آسیب های اجتماعی این گروه، گفت: اگر دو فرد خارجی 
در کشور دارای فرزند شوند دولت برای کودک کارت ایرانی صادر می کند اما اگر 
یکی از زوجین خارجی باشــد کارت ایرانی برای کودک آنها صادر نمی شود، به 
همین دلیل امروز بین 5۰ تا 15۰ هزار کودک بدون کارت هویت در کشور داریم.
میدری ادامه داد: از طرفی دیگر یک هزار کودک بدون شناســنامه نیز تحت 

پوشش کمیته امداد هستند که این موارد جای نگرانی است.
وی یکــی دیگراز مباحث را موضوع تغذیه عنــوان کرد و گفت: در حال حاضر 
طبق آمار 15۰ هزار کودک دچار ســوء تغذیه در کشور وجود دارد که ۶۰ هزار 

نفر تحت پوشش و ۹۰ هزار تحت پوشش نیستند.
معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و اموراجتماعی تصریح کرد: آسیب های 
اجتماعی در کشور شفاف نیست و توزیع جغرافیایی آسیب اجتماعی نداریم زیرا 

کد پستی ایرانیان نیز مشخص نیست و یا با تغییر مکان کد پستی جدید را اعلام 
نمی کنند. وی تاکید کرد: فقر شــدید با گســتردگی کم نیز داریم البته هرچند 
که روند روبه رشــد اعتیاد، کاهش سن، فروش کودک زیر یک هزار نفر، عدم 
داشتن شناسنامه از مشکلات است. معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و 
امور اجتماعی تصریح کرد: 1 میلیون و ۳۰۰ هزار کودک در کشور دیپلم نمی 

گیرند که این مهم نیز بسیار نگران کننده است.
میدری ادامه داد: طرحی را برای اولین بار در استان فارس راه اندازی خواهیم 
کرد که با توجه به شماره کارت ملی افراد مشخص شده که چه کودکانی به مدرسه 
نمی روند و در این راســتا در مرحله اول با خانواده آنها تماس گرفته می شــود و 
به آنها کمک نیز خواهد شد اما اگر مجدد فرزند خود را به مدرسه نفرستادند به 
عنوان یک مجرم با خانواده برخورد می شود و حتی یارانه آنها نیز قطع می شود.
وی تصریح کرد: در حوزه اعتیاد نیز طرح بیمه درمان معتادین با اولویت کودکان 

و زنان مد نظر قرار داده شده است.


